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Zapytanie 

W sprawie zieleni na ul. Św. Marcin 

   

 

W październiku lub listopadzie 2018 roku na ul. Św. Marcin dokonano nowych nasadzeń (na 

wysokości ul. Gwarnej), w zimie przykryto te rośliny gałęziami iglaków. Ostatnio jednak wycięto te 

zieleń, którą sadzono tuż przed zimą. Było to celowe działanie? Czemu posadzono rośliny tuż przed 

okresem zimowym? Jaki był tego koszt? 

  Jak wygląda sytuacja innych takich nasadzeń w mieście? Czy często zdarza się, że nasadzenia 

są dokonywane w okresie późnojesiennym  lub  zimowym? Czy  często  zdarza  się,  że posadzona 

zieleń  po  zimie  jest  usuwana?  Jakie  są  wysokości  kwot  przeznaczanych  na  taką  roślinność 

(przyuliczną).  

Proszę o przedstawienie harmonogramów nasadzeń w mieście wykonywanych przez Zarząd 

Zieleni Miejskiej. 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

(‐) 

Klaudia Strzelecka 

 

 

 

 

 

 

 

 


